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Voorafgaand aan de commissievergadering van 16 januari jl. heeft u van ons een brief 
ontvangen met onze visie op de vernieuwbouwplannen en daarbij hebben wij gepleit 
voor behoud van de Molendijk als binnensportlocatie in Dalfsen. De behandeling van 
dit onderwerp in de commissie en uw reactie op de inspreker namens ASC Gym en 
Dance, heeft ons doen besluiten u nogmaals  te wijzen op een aantal praktische 
knelpunten die wij verwachten bij de “inpassing” van de gebruikers van de Molendijk 
in de Trefkoele.  

Allereerst willen we ingaan op de reactie die is gegeven op de opmerkingen van de 
inspreker De wethouder heeft aangegeven dat ASC Gym en Dance uitgenodigd was 
voor de presentatie van de plannen op 30 november 2012 en daar geen gebruik van 
heeft gemaakt en derhalve te laat kwam met haar reactie. Echter bij de presentatie van 
de plannen is het opheffen van de Molendijk niet expliciet aan de orde geweest. Ook 
in de gebruikersraad vergadering van de Trefkoele en bij de huidige gebruikers van de 
Molendijk is dit aspect niet naar voren gebracht. Wij staan achter de noodkreet van de 
gymvereniging. 

Daarnaast geven wij een aantal praktische aspecten mee over het functioneren van een 
in vieren te delen hal. 
1. Aangegeven is dat niet iedereen van 20.00 t/m 22.00 uur kan sporten. De optie dat 

dagelijks vanaf 16.00 uur verenigingen kunnen sporten is echter geen reële 
aanname. De vrijwilligersproblematiek neemt toe, veel ouders werken allebei, en 
hierdoor schuiven de aanvangstijden in de middag op. Zelfs bij de voetbal op de 
velden merken we dit. Het is een theoretisch benadering die in de praktijk niet 
gaat werken. 

2. Het is voor een groot aantal verenigingen erg onhandig dat je in de avonduren de 
zaal in delen (compartimenten) splitst en daar diverse sporten tegelijk laat acteren. 
De zaalsportverenigingen willen een hele zaal huren en deze dan zelf in tweeën 
delen. Zo hebben ze beide een goal om op af te ronden. De vereniging kan dan 
ook een hele partij spelen, etc. Als je een hal in vieren gaat delen dan kan je niet 
alle kwarten gebruiken. Andere verenigingen kunnen geen gebruik maken van een 
goal. (cirkel etc.) De zaalsportverenigingen willen een hele hal en een aansluitend 
aantal uren, zo kunnen ze ook gemakkelijker vrijwilligers inzetten.  
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3. Als de sporthal wordt aangeboden voor het onderwijs dan dient de hal ook  
ingericht te worden voor het onderwijs (klimrekken, touwen, ringen etc.). Gezien 
de deelbaarheid van de hallen moet dit bij minimaal twee van de vier 
compartimenten mogelijk zijn. Wordt hier met de inrichting rekening mee 
gehouden? Past dit in het multifunctionele karakter?  

4. Als er vier compartimenten beschikbaar zijn dan moeten er ook voor 4 
compartimenten kleedkamers beschikbaar zijn, zowel jongens als meisjes dus in 
totaal 8 kleedkamers voor hal 1. Op de tekening op de site wordt hierin niet 
voorzien. Daarnaast is de bereikbaarheid van de compartimenten een belangrijk 
aspect. Je kunt niet dwars door een compartiment lopen waar gelest wordt. (zie de 
ervaringen met hal 2). Als een ander gedeelte van de hal wordt ingezet voor 
sporten die geen hoogte nodig hebben (de multifunctionele ruimte), dan zullen 
deze sporters zich nog wel ergens moeten omkleden 

5. Voor het onderwijs moet er een minimaal materiaalaanbod zijn. Als er met 4 
compartimenten wordt gewerkt moet naar onze mening hier goed rekening mee 
worden gehouden. De bereikbaarheid van de materiaalopslagruimten vanuit de 4 
zaaldelen vraagt extra aandacht. In Heerenveen hebben ze een hele grote sporthal 
6 compartimenten. Hier hebben ze binnen een jaar een berging bijgebouwd omdat 
de bereikbaarheid onvoldoende was.  

Ook vragen wij aandacht voor de tijdelijke situatie tijdens de verbouwing. Voor 
sportverenigingen is het onaanvaardbaar om een seizoen te missen en vervangende 
ruimte is niet voor handen. Een goed onderbouwd plan hiervoor met de bijbehorende 
financiën moet onderdeel zijn van de besluitvorming en zal tijdig meegenomen 
moeten worden tijdens de planvorming.  
 
Wij hopen van harte dat u bij de besluitvorming over de vernieuwbouwplannen van 
de Trefkoele rekening houdt met het vorenstaande en het afstoten van de gymzaal 
Molendijk in heroverweging neemt. 
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